

## 美国库恩基金会主席库恩:中国支持国际 秩序鼓励国际军事交流

2019年10月28日09:12来源: 人民网-国际频道

人民网华盛顿 10 月 27 日电(记者郑琪)10 月 27 日,第七届世界军人运动会在武汉顺利闭幕。这次成功的军运会在世界军运史上留下了鲜明的中国印记,对外传递了"共享友谊、同筑和平"的积极信号。接受记者采访时,美国库恩基金会主席、中国问题专家罗伯特·劳伦斯·库恩表示,中国成功举办此次军运会传递了支持国际秩序、鼓励国际军事交流的重要信息。

库恩指出,中国一再强调,不管自己发展到什么程度,都永远不称霸,永远不威胁任何国家。中国举办世界级别的军事运动会变得更为重要,它传递了中国支持国际秩序、鼓励国际军事交流的信息。

库恩表示,随着中国军队的不断现代化,中国人民解放军增强对世界的透明度、加强与其他国家的互动,变得越来越重要。目前,解放军日益提升的透明度值得赞赏。在提升透明度方面,中国政府向国际社会发出的一个重要信息是不久前发布的白皮书《新时代的中国国防》。这份白皮书包含中国解放军的全面改革和结构调整等内容,显示了中国国防透明度的提高。

库恩还认为,近年来中国军队的反腐努力,造就了一支更加专业化的军队。中国需要维护自身主权、安全、发展等核心利益,强大的人民解放军是中国守护核心利益的保障。

## Kuhn, Chairman of the American Kuhn Foundation: China supports international order to encourage international military exchanges

October 28, 2019 09:12 Source: People's Network - International Channel share to:

People's Daily Online, Washington, October 27 (Reporter Zheng Qi) On October 27, the 7th World Military Games successfully closed in Wuhan. This successful military movement has left a distinct Chinese imprint in the history of world military transport, and has passed on the positive signals of "sharing friendship and building peace." In an interview with reporters, Robert Lawrence Kuhn, chairman of the Kuhn Foundation and China expert, said that China's successful holding of the military transport conveyed important information in support of international order and encourage international military exchanges.

Kuhn pointed out that China has repeatedly stressed that no matter how far it develops, it will never seek hegemony and will never threaten any country. China's holding of world-class military games has become even more important. It has conveyed China's message of supporting international order and encouraging international military exchanges.

Kuhn said that with the continuous modernization of the Chinese military, the Chinese People's Liberation Army has become more and more important to enhance transparency in the world and strengthen interaction with other countries. At present, the increasing transparency of the PLA is commendable. In terms of transparency, the important message sent by the Chinese government to the international community is the white paper "China's National Defense in the New Era" released not long ago. This white paper contains comprehensive reforms and structural adjustments of the Chinese People's Liberation Army, showing the improvement of China's national defense transparency.

Kuhn also believes that the anti-corruption efforts of the Chinese military in recent years have created a more specialized army. China needs to safeguard its core interests of sovereignty, security, and development. The powerful People's Liberation Army is the guarantee of China's core interests.